

<u>TECHNICAL SPECIFICATIONS</u>	<u>المواصفات الفنية</u>
White Free Wood paper in sheets	طلاحي ورق ابيض خالي الخشب
1. White Free Wood paper in sheets , used for printing straps ,stickers and administrative printers	١. ورق ابيض خالي الخشب يستعمل لطباعة العصائب و اللصائق والمطبوعات الادارية
2. Dimensions : (70×50) cm	٢. الأبعاد : (٧٠×٥٠) سم
3. Grammage : ٦٠ g/m ² ± 5 %	٣. الغراماج : ٦٠ غ/م ² ± ٥ %
4. Breaking out resistance : 1kg/cm ² min	٤. مقاومة الانفجار : ١ كغ/سم ² أصغري
5. Medium tensile strength: ٢,٥Kg/15mm min	٥. قوة الشد الوسطية : ٢,٥ كغ/١٥ مم أصغري
6. Medium elongation : 1 % min	٦. التمدد الوسطي : ١ % أصغري
7. One ream composes of 500 sheets	٧. عدد الطلاحي في الماعون الواحد ٥٠٠ طلحية
8. Fibers direction of these paper towards /50/ cm	٨. يجب ان تكون الياف هذا الورق باتجاه ال ٥٠ سم
9. Upon the technical evaluating, the following issues should be taken into consideration : suitability on the printing and cutting and packing machines to homogeneous of provided sheets thickness	٩. يؤخذ بعين الاعتبار عند التقييم الفني: الملاءمة على آلات الطباعة و آلات المقاطع و آلات التغليف وتجانس سماكة الطلاحي المقدمة
Packing :	التغليف :
<ul style="list-style-type: none"> The ream should be packed in a way that secures sheets protecting and prevents the exchange between humidity and external Paper reams should be placed on wooden pallets of strong base that can be used easily with fork lifts The pallet should be packed in a way that secured protecting and safety of reams within the pallet should be strapped in a way that prevents the movement during loading, shipping and unloading Height of sheets on one pallet should not exceed /1/ m 	<ul style="list-style-type: none"> يغلف الماعون بالشكل الذي يؤمن حماية الطلاحي ويمنع تبادل الرطوبة مع الوسط الخارجي توضع مواعين الورق على طبليية خشبية ذات قاعدة متينة صالحة للاستعمال بسهولة مع الروافع الشوكية تغلف الطبالي بالشكل الذي يؤمن حماية وسلامة المواعين ضمنها وتطوق بأحزمة تمنع انزياحها اثناء عمليات التحميل و الشحن و التفريغ ارتفاع الطلاحي على الطبليية الواحدة لا يتجاوز /١/ متر
The Requires Samples for testing : /2000/ sheets	النماذج المطلوبة للاختبار : /٢٠٠٠/ طلحية

تعتمد المواصفات الفنية للمناقصة رقم : ٤٠ / ٤٤ / ٢٠٠٠

المدير العام

للمؤسسة العامة للتبغ

الدكتور المهندس عبد اللطيف ابراهيم شريف



